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Geacht college, 

 

Vorig jaar (2022) heeft GroenLinks Rijswijk  vragen gesteld over eenzaamheid in Rijswijk.  De 
cijfers bleken toen niet goed te zijn. In de beantwoording van onze  vragen werd gezegd: 

 "Door de coronacrisis gaat de GGD eerder al nieuwe enquêtes uitzetten waardoor we nu eerder 
dan in 2024 cijfers krijgen."  

Zijn deze enquetes inmiddels uitgezet? 

 

 In de uitvoeringsagenda 23-25 staan enkele initiatieven met betrekking tot eenzaamheid. 

Hoe staat het bijvoorbeeld met: 

●  de wijkestafette van maandelijkse eet-/ontmoetingsactiviteiten? 
● de ontmoetingsruimten? 
● de uitbreiding van het aantal flatcoaches?  
●  de communicatiecampagne? 

 

 Doet de gemeente nog meer dan bovenstaande om de eenzaamheid te verminderen?  

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

 

Selma van Maarseveen 

 

  

 

  

 

https://rijswijk.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/51a6faa9-7ca2-4b68-b92d-2b03a2c5a463?documentId=8d8c6f43-2ef6-485a-8bbf-06cf5cebfb29&agendaItemId=2ae4f037-dd4b-4d5c-af3c-fb1d61f54ab2

